

**P.B.X. AND OTHER SWITCHING SYSTEMS,
EQUIPMENT AND SERVICES**

**Item
B36 RANGE EXTENSION**

Note: This tariff item is forborne from regulation when associated with forborne services.

(a) This arrangement provides the necessary voice frequency amplification equipment required to extend the range of an electronic business set associated with Centrex III.

The following equipment is required:

- (1) Shelf, equipped for 5 circuits. No longer available for new installations or additions to existing installations.
- (2) Voice frequency amplification equipment for each circuit at customer's location. No longer available for new installations or additions to existing installations.
- (3) Central Office common equipment and voice frequency amplification equipment for each circuit. No longer available for new installations or additions to existing installations.

**PBX ET AUTRES SYSTÈMES, ÉQUIPEMENTS ET
SERVICES DE COMMUTATION**

**Article
B36 AUGMENTATION DE LA PORTÉE**

Note: Cet article du tarif est soustrait à la réglementation lorsqu'il est associé aux services déréglementés.

(a) Amplificateur à fréquence vocale nécessaire à l'augmentation de la portée d'une ligne d'un poste d'affaires électronique Centrex III.

L'équipement suivant est nécessaire:

- (1) Châssis pouvant supporter 5 circuits. N'est plus offert dans le cas de nouvelles installations et d'ajouts aux installations existantes.
- (2) Amplificateur à fréquence vocale pour chaque circuit, chez l'abonné. N'est plus offert dans le cas de nouvelles installations et d'ajouts aux installations existantes.
- C** (3) Équipement commun de central et amplificateur à fréquence vocale pour chaque circuit. N'est plus offert dans le cas de nouvelles installations et d'ajouts aux installations existantes.

	Monthly Rate / Tarif mensuel	Service Charge / Frais de service
B36(a)(1)	\$ 79.00	\$ 575.00
B36(a)(2)	26.75	350.00
B36(a)(3)	51.00	-